

BRTYZRQ Series

单轴热室取件喷雾机

One Axis Servo Extractor and Sprayer Robot for Hot Chamber

产品特点 Product Features

- 主臂直进直出式设计，采用伺服加行星减速机控制，全新钢丝绳带传动，超静音且无卡死结构，快速平稳。自动润滑装置，润滑磨合更稳定。
 - 代替人工将压铸成品从模腔中取出，与压铸机完成自动生产。
 - 可将成品放至传送带或与水口机、拔料机联线形成全自动生产。
 - 降低劳动强度，提高生产效率，可提高单日成品产量约20-30%。
 - 提高产品质量，降低生产成本。
- With single stage arm type, driven by the AC servo motor and gear box, running by the steel belt, with self-lubrication device, low voice and better running performance.
 - Instead of manpower, equip with the die casting machinery to make the automation production.
 - Loading the products into the belt conveyor, or working with the runner cutting machinery, can be make in-line production.
 - Save the manpower, increase the production rate to be 20-30%.
 - Improve the products quality, and reduce the production costs.

主要规格 Main Specification

项目Project	适用压铸机 (ton) recommended die casting machine	夹取直径 Clip diameter	最大夹取件重量 Max. loading	横行行程 Traverse Stroke	压缩空气 (压力) Compressed air (pressure)	主控电源 Main control power	电源容量 Power capacity	取件行程 Products taking stroke	整机尺寸(长*宽*高) Overall dimension(L*W*H)
BRTYZRQ01S1A	88T-160T	10mm-30mm	2KG	180mm	5-6.5kg/cm ²	AC 3相380V/50HZ AC three phase 380V/50HZ	1KVA	850mm	1420*800*1400mm

